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	Le 28 mars 2013

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella and Cromwell JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Cromwell

	

	
	

	BETWEEN:

Mohammad Hassan Mian

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent
	
	ENTRE :

Mohammad Hassan Mian

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The request for an oral hearing of the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 1103-0137-A, 2012 ABCA 302, dated October 18, 2012, is granted pursuant to s. 43(1.2) of the Supreme Court Act. The hearing date will be fixed by the Registrar. The application for leave to intervene by the Attorney General of Alberta is dismissed without prejudice to apply for leave to intervene in the appeal if leave to appeal is granted.
	
	JUGEMENT

La demande pour la tenue d’une audience de la demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d'appel de l’Alberta (Edmonton), numéro 1103-0137-A, 2012 ABCA 302, daté du 18 octobre 2012, est accueillie conformément au par. 43(1.2) de la Loi sur la Cour suprême. La date de l’audience sera fixée par le Registraire. La requête pour permission d’intervenir du Procureur général de l’Alberta est rejetée sous réserve de demander l’autorisation d’intervenir dans l’appel si la demande d’autorisation est accueillie.






C.J.C.
J.C.C.

